
Zápis č. 1

ze zasedání Osadního výboru Kaňk, které se konalo dne 17.5.2016

Přítomni: J. Lengerová, M. Krepsová, J. Červená, M. Kužela, J. Vrabčák

Omluvena: J. Veselá

1) J. Lengerová informovala o plnění úkolů, které vyplynuly z minulých zápisů:

* oprava silnice (od dětského hřiště k Baště) byla zahájena dle plánu. Podle informace od p. 
Kremly bude provedena oprava silnice, nové veřejné osvětlení, oprava dešťové kanalizace, 
vjezdy, vstupy, parkovací zálivy a další menší úpravy. Investice pro letošní rok na opravu 
komunikací 6 mil. Kč. V souvislosti s touto investicí, bychom rádi věděli, zda bylo jednáno 
s ČEZ o uložení vedení do země?

* oprava propadlých kanálů zničených objížďkou, byla dokončena.

* oprava kruhového objezdu byla zahájena a dokončení se plánuje koncem června.

* společné setkání se zastupiteli města a občany Kaňku se uskutečnilo 20. listopadu 2015

2) J. Červená informovala o provedeném průzkumu vlivu arsenu a těžkých kovů na životní 
prostředí na Kaňku. Zástupci zdravotního ústavu Ústí na Labem a KHS Stč. Kutná Hora 
seznámili s výsledky občany Kaňku na jednání 31. března 2016. Z průzkumu vyplynula 
doporučení pro obyvatele, jak se v takovémto prostředí chovat. (viz příloha pro občany). 

3) Z jednání OV vyplynuly následující dotazy:

* jaká je situace s chodníkem do Sedlce?
* o pronájem nebytových prostor na Kaňkovské radnici pro zřízení obchodu není zájem, 
pravděpodobně z důvodů výše pronájmu a nízkých tržeb. Jiný obchod na Kaňku není a 
veřejná doprava je nevyhovující. Není možné prověřit znovu cenu za pronájem?
* byl zadán projekt na opravu dalších komunikací? 

Chtěli bychom poděkovat Městu za dobrou spolupráci a dodržování příslibů.

Zapsala. J. Lengerová 
Příloha:  Informace pro občany Kaňku


